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Z á p i s n i c a  zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske 
Stankovce, konaného dňa 25.02.2015 od  1630 hod. do  1745 hod. 
v zasadačke Obecného úradu v Trenčianskych Stankovciach 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Zasadnutie  Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske Stankovce bolo zvolané starostom obce  
JUDr. Martinom Markechom.  
Prezentácia: prítomných poslancov 8 z celkového počtu 9 poslancov (ospravedlnený: Ing. Poruban). 
Nakoľko účasť poslancov je nadpolovičná, starosta obce skonštatoval, že OZ je schopné rokovať 
a uznášať sa. Po privítaní prítomných otvoril zasadnutie OZ. 
Písaním zápisnice bola poverená: Drahoslava Zemánková  
 
Overovatelia:  Ing. Jozef Mojžiš a Ing. Eva Beňovičová 
 
Hlasovanie za návrh overovateľov: 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0 ,  zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 

 
 P r o g r a m :       
 

1. Dotácia na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie zmeny a doplnky ÚP 
 
Návrh na zmenu programu – JUDr. Markech: 
Doplnenie bodu 2. – Pasportizácia miestnych komunikácií 
 
Hlasovanie za zmenu programu: 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8, proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 

        
      3.   Záver.  
 
K bodu 1 – Dotácia na spracovanie územno-plánovacej dokumentácie obce 
Dôvodová správa : 
 
 
V súlade so zákonom č. 226/2011 Z. z. o poskytovaní dotácií na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie 
obcí môžu obce v rozpočtovom roku 2015 požiadať o dotáciu od 15. januára 2015 do 28. februára 2015. 
Ministerstvo môže poskytnúť obci dotáciu aj na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie, 
ktorou je návrh zmien a doplnkov územného plánu obce alebo územného plánu zóny. Dotáciu možno 
poskytnúť v príslušnom rozpočtovom roku do výšky 80 % oprávnených nákladov na spracovanie 
územnoplánovacej dokumentácie.  
Objem dotácií určených na spracovanie územnoplánovacích dokumentácií obcí pre rok 2015 je 180 000 €. 
Žiadateľ musí k žiadosti priložiť okrem iného vyhlásenie žiadateľa o zabezpečení vlastných zdrojov 
na spolufinancovanie najmenej vo výške 20 % oprávnených nákladov na účel dotácie, nie staršie ako 
tri mesiace ako aj uznesenie obecného zastupiteľstva, nie staršie ako tri mesiace, obsahujúce záväzok 
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žiadateľa o tom, že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie potrvá 
najviac tri roky odo dňa uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie. 
 
Starosta oboznámil poslancov s vyhodnotením súťaže na spracovateľa zmien a doplnkov ÚP. 
Víťazom sa stala spoločnosť  AŽ Projekt, s.r.o. Bratislava s ponukou 6.540,–€ s DPH. 
 
Ing. Mojžiš – aké návrhy boli akceptované v doplnku ÚP – od stavebnej komisie alebo občanov? 
Starosta: zatiaľ boli do návrhu zmien a doplnkov zahrnuté návrhy od občanov (cca 6) a zo záverov 
stavebnej komisie. V priebehu spracovania určite pribudnú ďalšie návrhy. 
 
Mgr. Račková – ak nedostane obec dotáciu i tak pôjdeme do toho? 
Starosta: v zmysle stavebného zákona je obec povinná pravidelne, najmenej však raz za 4 roky, 
preskúmať schválený územný plán, či nie sú potrebné jeho zmeny a doplnky. Z toho dôvodu máme 
na to v rozpočte vyčlenenú určitú čiastku. 
 
Ing. Beňovičová – osloviť AŽ Projekt – Ing. Krumpolcovú, aby boli v týchto zmenách konkrétne 
zakomponované podmienky (napr. dodržiavania uličnej čiary a iné). Je potrebné preveriť, či na 
stanovenie takýchto konkrétnych podmienok nie je potrebné vypracovanie územného plánu zóny.  
Starosta: v priebehu stretnutí budú riešené i takéto otázky 
 
 
 
 
N á v r h     n a    u z n e s e n i e 
 
Uznesenie č. 20/2015 
 

            Obecné zastupiteľstvo   s ch v a ľ u j e   
 
            a) vypracovanie žiadosti o dotáciu na spracovanie územno-plánovacej dokumentácie za účelom 

  zmien a doplnkov ÚP Obce Trenčianske Stankovce  
             
            b) spolufinancovanie oprávnených nákladov dotácie na spracovanie územno-plánovacej    
     dokumentácie, najmenej vo výške 20 % oprávnených nákladov  podľa § 2 zákona č.  
   226/2011 Z.z. . 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0, zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 

 

 
Uznesenie č. 21/2015 
 
 Obecné zastupiteľstvo   s ú h l a s í   s o   z á v ä z k o m,  ktorý spočíva v tom, že  proces 

obstarávania schvaľovania územno-plánovacej dokumentácie potrvá najviac tri roky od 
uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie.  

 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
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K bodu 2  - Pasportizácia miestnych komunikácií 
 
Pasportizácia miestnych komunikácií /technická evidencia/ sa vypracováva na základe § 3d ods. 8 
zákona č. 135/1961 Zb. o pozemných komunikáciách (cestný zákon) v znení neskorších predpisov, 
podľa ktorého „Správcovia diaľnic, ciest a miestnych komunikácií vedú o týchto pozemných 
komunikáciách technickú evidenciu.“ 

 
Ing. Mojžiš – pasportizácia – aká je predstava? 
Starosta: v najbližšej dobe sa plánujem stretnúť s Ing. Matečným, s ktorým prediskutujem naše 
požiadavky a následne môže byť vyhlásená súťaž na zhotoviteľa.  
 
N á v r h   n a   u z n e s e n i e 
 
Uznesenie č. 22/2015 
 
 Obecné zastupiteľstvo  p o v e r u j e  starostu obce Trenčianske Stankovce JUDr. Martina 
 Markecha zabezpečením procesu pasportizácie miestnych komunikácií a chodníkov v obci  
 Trenčianske Stankovce. 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 

 
 
 
K bodu 3 – Záver 
 
Na záver vzniesli   poslanci niekoľko  pripomienok a požiadaviek :  
 
Ing. Mojžiš – vzniesol požiadavku čistenia Malostankovského potoka, najmä na polovičné zúženie 
toku pri Belovci 
 
P. Tomík – od pondelka 23.02. mali začať výkopové práce v rámci realizácie kanalizácie v časti obce 
Malé Stankovce – do dnešného dňa sa tak nestalo, kedy začnú? 
Starosta: nepriaznivé počasie pozastavilo tieto práce, z toho dôvodu vznikol určitý časový sklz 
 
PaedDr. Šmatláková – v časti obce Sedličná práce na kanalizácii opäť pokračujú, ale domáci občania 
nerešpektujú výzvy obecného úradu a naďalej parkujú na chodníkoch, čím zabraňujú prechodu 
chodcov po chodníku 
Starosta: opäť vyhlásime v MR výzvu občanom, aby neparkovali na chodníkoch 
 
Mgr. Račková – Min. školstva zverejnilo výzvu na možnosť rozšírenia školských zariadení – 
konkrétne materských škôlok – budeme reagovať? Podľa posledných informácií má demografický 
vývoj klesajúcu tendenciu. 
Starosta: jedným z hlavných kritérií pre získanie dotácie je počet odmietnutých žiadostí na 
umiestnenie detí, my ich máme len 13, okrem toho nemáme vypracovaný projekt 
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Ing. Beňovičová – pani Ilavská uvažuje vo svojom objekte v našej obci zriadiť súkromnú škôlku, 
bolo by možno dobré s ňou komunikovať, prípadne ponúknuť nejaký príspevok od obce na 
rozbehnutie tohto zariadenia 
 
Mgr. Račková – informovala sa na postup pri zvolávaní zasadnutí komisií, či existuje nejaký rokovací 
poriadok a vyzvala predsedov komisií, aby závery zo zasadnutia svojej komisie rozposielali mailom 
všetkým poslancom 
Starosta: rokovací poriadok komisie nemajú, so zvolávaním a inými administratívnymi prácami 
pomôžu pracovníčky OcÚ 
 
Ing. Mojžiš – termíny pracovných stretnutí poslancov a zasadnutí OZ 
Starosta: pracovné stretnutia podľa potreby, navrhnem termíny riadnych zasadnutí OZ raz štvrťročne 
v pondelok a operatívne mimoriadne zasadnutia. 
 
PaedDr. Šmatláková – pripravuje sa prvé číslo Stankovského informátora k Veľkej noci, vyzvala 
poslancov o doručenie príspevkov do 15.03. 
 
 
Starosta obce oficiálne ukončil  zasadnutie OZ o 1745 hod.  poďakovaním všetkým prítomným za 
účasť.  
                               
 
 
 
 
 
 
                                                                                             JUDr. Martin Markech 
                                                                                                    Starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                              Mgr. Ľubica Ďurišová 
                                                                                                  Prednostka OcÚ 


